
..........................................................................................................................

R E K L A M A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Dokończenie ze str. 1

Z sześciu ostatnich spotkań, 
Piast wygrał aż pięć i wysunął 
się tym samym na pozycję li-
dera I ligi.

Gorzej od piłkarzy 
spisują się jednak 
gliwiccy kibice, 
którzy najczęściej 
nie są w stanie na-
wet do połowy wy-
pełnić trybun Sta-
dionu Miejskiego.
 
Efektowny i, jak zapewnia 
miasto, najnowocześniejszy 
tego typu obiekt w regionie, 
robi imponujące wrażenie. 
Tak naprawdę, wypełniony po 
brzegi był tylko raz - podczas 

premierowego meczu z Wisłą 
Płock. Później było już coraz 
gorzej. Jeszcze w rundzie 
jesiennej, frekwencja utrzy-
mywała się na przyzwoitym 
poziomie, a na mecze przy-
chodziło 7-8 tys. fanów.
 
Niestety, wiosną zapał kibi-
ców chyba ostygł, a na dzie-
sięć rozegranych spotkań u 
siebie, tylko trzy razy stadion 
zapełniony był w ponad poło-
wie. Na pozostałych spotka-
niach frekwencja wynosiła 
średnio około 4 tys. kibiców, 
a podczas długiego weeken-
du w maju, na meczu z Flotą 
zjawiło się raptem 3446 wi-
dzów. Puste trybuny sprawia-
ją przygnębiające wrażenie.  
 
Taki stan rzeczy może dziwić, 
w sytuacji, gdy drużyna walczy 

o awans do ekstraklasy i do-
ping jest jej potrzebny. 

Gliwicki klub ru-
szył nawet z akcją, 
umożliwiającą kibi-
com, którzy jeszcze 
na nowym obiekcie 
nie byli, wejście na 
mecz za darmo. 
- Na pewno chcielibyśmy, żeby 
na mecze przychodziło więcej 
kibiców i nie jesteśmy zachwy-
ceni obecną frekwencją. Trze-
ba jednak podkreślić, że w I 
lidze mamy najlepszą średnią 
liczbę widzów, uwzględniając 
rundę jesienną - komentu-
je w rozmowie z 24gliwice 
Przemysław Plisz, rzecznik 
prasowy Piasta Gliwice. 

Stadion przy ul. Okrzei może 
pomieścić 10 tys. widzów 
(optymistyczny wariant zakła-
da nawet rozbudowę trybun 
do 15 tys.) Pojawiły się głosy, 
że postawienie tak dużej are-
ny w Gliwicach, mieście bez 
tradycji piłkarskich Zabrza 
czy Chorzowa, było zwykłą 
fanaberią. W klubie wierzą 
jednak, że awans do ekstra-
klasy przyczyni się do wzrostu 
liczby kibiców na trybunach. 

- Z całym szacunkiem dla np. 
dla zespołów typu Dolcan 
Ząbki, ale to nie są atrakcyj-
ne drużyny dla kibiców. Gdy 
Piast grał w ekstraklasie, 
jeszcze na starym obiekcie, 
to na meczach z Legią, Wi-
słą czy Lechem był komplet 
widzów - twierdzi Przemysław 
Plisz.

Stadion piękny, ale kibiców mało
Przyszły sezon, spędzony 
miejmy nadzieję w ekstrakla-
sie, będzie z kilku względów 
kluczowy. Po pierwsze, po-
każe, ilu kibiców wygenerują 
mecze z potęgami polskiej 
piłki - Lechem, Wisłą czy Le-
gią. Natomiast dla miasta, 

które od dłuższego czasu 
planuje budowę hali Podium, 
przyszły sezon będzie papier-
kiem lakmusowym możliwo-
ści gliwickich sympatyków 
sportu.

Michał Pac Pomarnacki

• Najwyższa frekwencja: 6053 widzów   
   (mecz z Termalicą Bruk-bet)
• Najniższa frekwencja: 3446 widzów 
   (mecz z Flotą Świnoujście)
• Średnio, po zaokrągleniu, na mecz 
   Piasta przychodzi 4572 kibiców. 

*Dotyczy meczów rundy wiosennej. Dane za stroną 
piast-gliwice.eu

Kibice w liczbach:

Mija dokładnie trzeci tydzień, 
od kiedy zbierane są podpisy 
pod wnioskiem o organizację 

referendum ws. odwołania 
urzędującego prezydenta Gli-
wic Zygmunta Frankiewicza. 

Ale przyspieszyli!
Prawie trzy tysiące podpisów, w nie-
cały tydzień, udało się zebrać Oby-
watelskiemu Komitetowi Referendal-
nemu. - Cała akcja nabiera dynamiki 
- przyznają referendyści.

czas spływają do nas listy z 
podpisami. Już wkrótce pla-
nujemy ruszyć z kolejną kam-
panią informacyjną. Będzie-
my wydawać i kolportować 
nowe ulotki - komentuje dla 
„Gazety Miejskiej”, Andrzej 
Jarema-Suchorowski, rzecz-
nik prasowy OKR.

Co znajdzie się na 
ulotkach? 
- Pojawią się tam informacje 
o zadłużeniu miasta, o sytu-
acji w dzielnicach Gliwic oraz 
o niespełnionych obietnicach 
- zapowiada Jarema-Sucho-
rowski.

Jak się dowiedzieliśmy, tak 
nagły skok w liczbie podpi-
sów, referendyści zawdzię-
czają m.in. członkom komi-
tetu, którzy dostarczyli swoje 
listy z podpisami. 
By referendum się odbyło, do 
23 czerwca inicjatywę musia-
łoby poprzeć ponad 15 tys. 
gliwiczan. 

 (mpp)

Jak informowaliśmy dokład-
nie tydzień temu, na początku 
zbieranie podpisów szło orga-
nizatorom akcji dość wolno. 
W ciągu ostatnich siedmiu 
dniu referendystom udało się 
jednak zebrać aż trzy tysiące 
głosów! Łącznie mają ich już 
5 tysięcy.
 
- Akcja nabiera dynamiki. Cały 

Można już oglądać 
„Wystawę Biblii“  
w bibliotece na  
pl. Inwalidów Wo-
jennych. Co cieka-
wego przygotowa-
no? 

Można zobaczyć m.in. jak 
wyglądały okute książki, 
materiały na jakich pisa-
no Pismo Święte, Biblię 
pisaną na zwoju ze skóry, 
pergaminie i papirusie, 
najmniejszą Biblię świata 
- wykonaną przy użyciu na-
notechnologii - jest mniej-
sza od ziarnka piasku, 
księgę ważącą 15 kilogra-
mów, Pismo Święte, któ-
re ma już ponad 430 lat 
a także fragment Pisma 
Świętego ocalony z Getta 
Warszawskiego. 

- Każdy uczestnik wystawy 
będzie mógł wziąć udział 
w ręcznym przepisywaniu 
fragmentów Pisma Świę-
tego - wyjaśniają organiza-
torzy. 

Eksponaty prezentowane 
podczas wystawy pocho-
dzą w całości z prywatnych 
zbiorów pastora Henryka 
Patryarchy. Jest on rów-
nież kustoszem i przewod-
nikiem po wystawie.

„Wystawa Biblii” potrwa 
do 25 maja. Godziny 
zwiedzania: pon., śr., i 
pt. - godz. 10.00 - 19.00; 
wt., czw. i sob. - godz.: 
10.00 - 14.00. Miejsce: 
Miejska Biblioteka Pu-
bliczna pl. Inwalidów Wo-
jennych 3. Wstęp wolny.

Księga wszech 
czasów w bibliotece


